

# LEGITIME

让休闲亲近大自然 Your gateaway to relaxation and nature

LEGITIME源自于法语的Legitimite, 意思是, "传统的, 合理的, 正当的"。LEGITIME系列主要针对头皮护理,它采用未经加工的天然香薰精油及天然植物提取物炼制,让头皮及毛发赋予活力与生机。天然香薰精油及天然植物提取物有助开启被堵塞的毛孔,疏通供氧路径,增进养份。经过多年精心研究而提取的八种植物性专利成分能有效的预防毛发脱落,促进新毛发成长及使头皮健康更富有活力。

The word LEGITIME means legitimite, a French word meaning traditional, legal and legitimate. LEGITIME is our new line of non-irritating scalp care products that bring vitality and freshness to the scalp and hair through most effective ingredients and authentic aroma oils given by nature. The authentic aroma oils and natural extracts help skin breathe by reactivating contracted pores to increase the supply of oxygen by 8 kinds of patented vegetable components devised through extensive research. It keeps your scalp healthy, prevents hair loss and facilitating the growth of new hair.

#### Our Ingredients

主要成分 精心研究而提取的八种植物性专利成分



育发+养发+头皮护理综合体 Create hair+grow hair+scalp care COMPLEX

and effectively promote metabolism.

先要有健康的头皮,才会有亮丽的发丝 Healthy hair roots make shiny hair



体 U 关 D C





使用后 After



Usage:

· Daily Use

Twice a week

Usage:

Usage:

· Daily Use · Daily Use



Legitime头皮管理兼顾您身体健康,心情舒畅。

LEGITIME scalp care system considering rest of body and mind



# **LEGITIME**



A scalp treatment for both professional and DIY users







Made in Korea

## LEGITIME Deep Clean Scalp Oil

Legitime深层净化头皮按摩油 (10ml x 8ea)

All type of scalp. A cleanser contains essential oils that cleanses and regulates delicate scalp without irritation. 适合所有头皮使用。包含了精华油的净化液,有效于净化及控制敏感头皮。

- Various essential oils for scalp massage such as Eucalyptus, Peppermint and Lemon Oils dissolve excessive fatty acid, purify and refresh your scalp with deep cleansing effects. 含有桉树, 薄荷和柠檬等精华油, 有效的溶 解残留在头皮上的脂肪酸, 深层净化, 使人 神清气爽。



\* 桉树: 使头脑清醒, 清爽官人。

Usage: 2 times per week (Shake well before use). Prior to shampooing. apply evenly on the scalp by rolling technique. Lightly massage for 10~15 minutes. Leave it or apply heat for 5~15 minutes and then shampoo.

使用方法: 每周使用1~2次(使用前请摇晃均匀。洗发前, 采用滚动方式均 匀的涂抹产品于头皮上。按摩10~15分钟,再放置或加热5~15分钟,洗净。



## LEGITIME Expert Scalp Scaling

Legitime专业头皮深层洁净露 (200g)

All type of scalp.

Scaling and shampooing at once while using it just like a shampoo. 适合所有头皮使用。一次洗头就可达到去除角质和洗发的效果。

- Salicylic acid and Wilfrid root, it removes dandruff, sebum effectively and cleans the impurities even in the pores which shampoo can not clean it. 水杨酸和威尔弗里德根有效的去除头皮屑,皮脂和即使在使用洗发乳也无法 清除残留在毛孔和毛发上的杂质。
- \* With Climbazole, helps new cells grow by removing dead skin cells and prevent hair loss.

活性甘宝素, 去除死皮细胞, 有助于新细胞生长和防止脱发。

Usage: Use 1~2 times per week. Apply liberally to the scalp. Massage the scalp for 5 minutes. Rinse thoroughly.

使用方法:每周使用1~2次。弄湿毛发后,取适量产品直接涂抹于头皮上, 用指腹轻微按摩5分钟后用清水洗净。

### LEGITIME

# Deep Cleansing Shampoo

Legitime深层净化洗发乳 (300g)

For oily scalp.

Cleanse the scalp gently and thoroughly maintains the health of hair roots and prevents dandruff.

适合油性头皮。有效于洁净头皮, 保持发根健康和预防头

- The adipate component activates the Sebum Scaling Action to remove excessive oil on the scalp while vegetable components provide nutrient to the scalp.
- 己二酸成分有助于彻底清除在头皮上的皮脂, 同时其植物性成分提供头皮滋
- \* Tea Tree Oil lightly cleanse dirt, dust and effectively alleviates skin disorders.
- \*茶树精油:有效的清除头皮上的污垢和灰尘,减轻皮肤疾病。

Usage: Daily use. Apply liberally to your hair. Fingertip massage for 2~3 minutes. Rinse thoroughly.

使用方法:每日使用。弄湿毛发后,取适量产品直接涂抹于头皮和毛发, 用指腹轻微按摩2~3分钟后用清水洗净。



# LEGITIME Rich Moisture Shampoo

Legitime保湿洗发乳 (300g)

For dry scalp.

Helps to remove and prevents dandruff, nourishes and smoothens hair shaft. Suitable for normal to dry scalp and hair. 适合干性头皮。有助于去除和防止头皮屑, 并滋养和柔顺 头发。适合中性至干性的头皮使用。

- 7 types of vegetable disaccharide moisturizing components and trehalose component have longlasting moisturizing effect to retain moisture even humidity is low.
- 7种蔬菜二糖保湿成分和海藻糖成分即使在低温度下也具有长期及超强的保 湿作用。
- \* Chamomile: not only makes the skin smooth and flexible but also helps restore color and promotes healthy hair.
- \*甘菊: 不仅具有柔肤作用, 也有助于改善发色和促进健康秀发。

Usage: Daily use. Apply liberally to your hair. Fingertip massage for 2~3 minutes, Rinse thoroughly.

使用方法: 每日使用。弄湿毛发后, 取适量产品直接涂抹于头皮和毛发上, 用指腹轻微按摩2~3分钟后用清水洗净。

### LEGITIME

## Age Scalp Shampoo B+

Legitime抗老化洗发乳B+ (520ml)

For Sensitive Scalp.

Functional shampoo to relieve hair loss and provide nutrition to the scalp, 缓解脱发症状, 赋予头皮营养的功能性洗发露。

Contains Biotin, Beer Yeast, Green Tea, Aloe Vera and Salicylic Acid help fortifying the weakened hair maintaining moisture/oil balance, relieving of itchiness and maintaining a clean scalp.

生物素。啤酒酵母提取物、绿茶提取物、芦荟叶汁提取物和水杨酸帮助强化 脆弱无力的头发, 为头发提供充足水分, 调节水油平衡, 缓解头皮干燥 引起的瘙痒和保持头皮环境清洁。

- \* ORIENTAL CPE\* (Patent no.10-1473940): Proven hair loss prevention and scalp improvement with patented ingredients. Helps weak scalp and hair get stronger and revitalizes the hair.
- \*专利成分具有预防脱发及改善头皮的认证效果。有益于脆弱头皮和头发健康 , 赋予头发活力。

Usage: Daily use. Apply liberally to your hair. Fingertip massage for 2~3 minutes, Rinse thoroughly.

使用方法:每日使用。弄湿毛发后、取适量产品直接涂抹于头皮和毛 发上, 用指腹轻微按摩2~3分钟后用清水洗净。

## LEGITIME Tea Tree Scalp Hair Mask

Legitime头皮护理发膜 (230g)

All type of scalp and damage hair.

2 in 1 treatment for scalp and hair. It helps soothe inflammation and alleviate dandruff and itchiness on the scalp while giving smoothness smoothness and vitality to damaged hair.

适合所有头皮和受损的头发。2合1头皮和头发护理。它有助于舒缓 炎症, 减轻头皮屑和头皮瘙痒, 同时为受损头发提供光滑和活力。

- \* Tea Tree leaf oil: Control scalp trouble and sebum with antibacterial effect Improve immunity by cleaning wounds and sterilizing surface of skin.
- \*茶树精油:具有抗菌作用,能缓解头皮问题,调节皮脂。清洁伤口和消毒皮 肤表面, 提高免疫力。
- \* Climbazole : Remove dandruff mounted on the scalp and hair. Keep cleanliness for reducing ticklishness.
- \*活性甘宝素:去除头皮和头发上的头皮屑。保持头皮清洁、缓解头皮瘙痒。

Usage: Daily use. After shampooing, apply to the scalp and damp hair. Massage lightly on the scalp for 3 minutes and leave it for 5 minutes. Rinse off.

使用方法:每日使用。洗发后,取适量产品直接涂抹于头皮和毛发上, 轻微按摩3分钟后,再放置5分钟,然后再用清水洗净。

## LEGITIME Scalp Air Tonic

Legitime滋养精华液 (200ml)

All type of scalp.

Comprises patented components that prevent hair loss and its special dispenser head soothes your scalp.

适合所有头皮。含有专利成分, 有助于预防脱发, 其特殊按 摩头舒缓头皮。

- Bergamot oil reduces dandruff and sebum.
- 佛手柑油: 有助于减少头皮屑和皮脂。
- \* Special head massage: Effective in stimulating the pores to convey nutrients to the scalp, promote blood circulation effect. \*特殊按摩头:有效于刺激毛孔穴位,把养分传达至头皮,促



Usage: Daily use in the morning time. Apply to the scalp. Lightly massage the scalp.

使用方法:每日使用。利用产品的特殊按摩头直接按于头皮上,再进行按

## LEGITIME

进血液循环。

#### **Intensive Trinexil Solution**

Legitime深层活力精华液 (7ml x 8ea)

All type of scalp.

KOPEXIL and Niacinamide give nutrition to both hair and hair roots and prevent hair loss.

适合所有头皮。KOPEXIL和烟酰胺有助于滋养发根和毛发. 预防脱发。

- Bring back flexibility to the scalp and prevents hair shaft from becoming stiff, It also reduces pores clogging and preventing hair to become thin and weak. 恢复头皮弹性和预防发干硬化。有助于舒缓毛孔角质,预防毛发变得稀疏和
- \* Lemon oil contains citrus acid and pleasant smell.

柠檬油:含有柑橘酸,使用后神清气爽。

Usage: 2 times per week. Apply evenly to the wash & towel dry scalp. It is most effective to use it together with Legitime Deep Clean Scalp oil. Do not rinse.

使用方法:每周使用1~2次。均匀的将产品涂抹于洗净抹干的头皮上。将其 与深层净化按摩油一起使用以达到最佳效果。无需冲洗。



